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Zicht op toegankelijkheid. 

Het OSOL is door het GOL benaderd om te participeren in het project ‘zicht op toegankelijkheid’. 

Doel van het project is het ontwikkelen van een instrumentarium dat bestuurders in staat stelt 

publieksruimten (beter)toegankelijk te maken voor mensen met een handicap en senioren. Het 

percentage ouderen met een handicap stijgt bij het stijgen van de leeftijd. Omdat het percentage 

senioren in Lelystad de komende jaren fors zal toenemen geldt dat ook voor het aantal senioren met 

een handicap. Wij hebben de uitnodiging van het GOL dan ook graag aanvaard. Uko Uil zal namens 

het OSOL deel gaan nemen aan het project. 

Kennismaking met Getijde en St. Jansdal voor senioren. 

Op dinsdag 20 februari  2024 organiseert het OSOL samen met de st. Behoud Ziekenhuiszorg 

Lelystad in het St. Jansdal ziekenhuis een kennismakings- en informatiemiddag. Nadere informatie 

en de aanmeldprocedure leest in de volgende Nieuwsbrief. Noteer de datum vast in uw agenda! 

HVOB conferentie wonen en zorg. 

Op 21 oktober heeft in de Kubus de door HBOV georganiseerde conferentie over wonen en zorg in 

Lelystad plaatsgevonden. Als OSOL hebben we meegedacht over de opzet en in de persoon van Uko 

Uil ook een gespreksleider geleverd voor een van de gespreksgroepen. Zo’n 100 deelnemers hebben 

geluisterd naar interessante inleidingen over de ontwikkelingen in de zorg. Het stijgend aantal 

senioren en daarbij het afnemend aantal mensen dat in de zorg wil werken maakt duidelijk dat er 

niet op de oude manier kan worden doorgewerkt. Langer zelfstandig blijven wonen maar dan wel in 

een op senioren met zorg ontworpen woning, bij voorkeur geclusterd, is een randvoorwaarde. Veel 

meer dan nu het geval is zal er een beroep moeten worden gedaan op het eigen netwerk 

gecombineerd met automatisering en robots. Het is verstandig om als je nog gezond bent al vast na 

te gaan denken over een volgende stap in je wooncarrière.  

Gesprek met de wethouder. 

Woensdag 8 november hebben we ons halfjaarlijks gesprek met wethouder Rinze Broekema gehad. 

We hebben onze zorgen gedeeld over de uitspraken die demissionair minister Helder deze zomer 

deed over de zorg en met name de ouderenzorg. Gesproken over mantelzorg woningen. Uitgezocht 

wordt of het in Lelystad ook is toegestaan dat kinderen in de tuin van hun woning een 

woonvoorziening voor hun ouder(s) mogen bouwen om op die manier mantelzorg te kunnen 

verlenen. We zijn benieuwd. Meteen maar het idee geopperd om senioren die vaak een grote tuin 

hebben toe te staan een mantelzorg woning in die tuin te laten bouwen waarbij hun kinderen in hun 

vaak grote woning gaan wonen. De wethouder heeft ons verteld hoe het staat met de 

herstructurering van de sociaal wijkteams, de implementatie van de Maatschappelijke agenda en de 

plannen voor realisatie van een zorgcampus bij het nieuw te bouwen ziekenhuis. Op uitnodiging van 

de wethouder zullen wij mee gaan denken over de invulling van de zorgcampus. Mocht u ideeën 

hebben, laat die ons dan weten. 

Bestuur algemeen. 

Onze nestor en penningmeester Koos de Groot heeft aangegeven komend voorjaar te willen 

stoppen. We gunnen hem dat hij het hiermee rustiger krijgt maar vinden het ook erg jammer zijn 

deskundigheid te moeten gaan missen. Mocht u dit lezen en denken penningmeester van het OSOL 

dat is wat voor mij zou dat fantastisch zijn. U kunt zich melden bij Koos of bij mij. 

Koos de Groot , voorzitter KBO, penningmeesterosol@gmail.com 

Wim Hijmissen, voorzitter OSOL, voorzitterosol@gmail.com 
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